

The Honourable Senator Doody tabled the following:—

Order in Council P.C. 1990-1995, dated September 15, 1990, regarding the participation of Canada on imposed economic sanctions on Iraq.—Sessional Paper No. 342-820.

Report of the Canarctic Shipping Company Limited, including its accounts and financial statements certified by the auditors, for the year 1989.—Sessional Paper No. 342-821.

Report of the Economic Council of Canada, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 20(2) of the *Economic Council of Canada Act*, Chapter E-1, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-822.

Report of the Office of the Superintendent of Financial Institutions required by the *Access to Information and Privacy Acts* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-823.

Report of the Canadian International Trade Tribunal entitled: "Safeguard Review - Spandex Yarn - GPT Withdrawal Review", pursuant to subsection 21(2) of the *Canadian International Trade Tribunal Act*, Chapter 47, (4th Supplement), R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-824.

Letter of the Honourable Tom Siddon, P.C., addressed to the Grand Chief George Martin, Council of the Six Nations, and to Mayor Jean Ouellet of the Village of Oka respecting the situation in Oka, dated June 28, 1990. (English Text).—Sessional Paper No. 342-825.

The Honourable Senator Buckwold, Chairman of the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce, to which was referred the Bill C-62, An Act to amend the Excise Tax Act, the Criminal Code the Customs Act, the Customs Tariff, the Excise Act, the Income Tax Act, the Statistics Act and the Tax Court of Canada Act, presented the Thirteenth Report of the said Committee stating that it had examined the Bill and considers that the Bill should not be proceeded with further in the Senate.

(The Report is printed as an Appendix to the Minutes of the Proceedings of the Senate of this day at pages 1152-1515).

A Point of Order was raised respecting the Thirteenth Report of the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce.

L'honorable sénateur Doody dépose sur le bureau ce qui suit:

Décret C.P. 1990-1995, en date du 15 septembre 1990, concernant la participation du Canada à l'imposition de sanctions économiques à l'Iraq.—Document parlementaire n° 342-820.

Rapport de la Compagnie de Navigation Canarctic Limitée, y compris les comptes et états financiers certifiés par les vérificateurs, pour l'année 1989.—Document parlementaire n° 342-821.

Rapport du Conseil économique du Canada, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 20(2) de la *Loi sur le Conseil économique du Canada*, chapitre E-1, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-822.

Rapports du Bureau du surintendant des institutions financières établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-823.

Rapport du Tribunal canadien du commerce extérieur intitulé: «Réexamen de la mesure de sauvegarde - Filés spandex - Réexamen du retrait du TPG», conformément au paragraphe 21(2) de la *Loi sur le Tribunal canadien du commerce extérieur*, chapitre 47, (4^e suppl.), Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-824.

Lettre de l'honorable Tom Siddon, C.P., datée du 28 juin 1990 et adressée à George Martin, Grand Chef, Conseil des six nations, et à Jean Ouellet, maire du village d'Oka, au sujet de la situation à Oka (Texte anglais).—Document parlementaire n° 342-825.

L'honorable sénateur Buckwold, président du Comité sénatorial permanent des banques et du commerce, auquel a été déféré le Projet de loi C-62, Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise, le Code criminel, la Loi sur les douanes, le Tarif des douanes, la Loi sur l'accise, la Loi de l'impôt sur le revenu, la Loi sur la statistique et la Loi sur la Cour canadienne de l'impôt, présente le treizième rapport de ce Comité énonçant qu'il a examiné le projet de loi et qu'il estime qu'il n'y a pas lieu pour le Sénat de poursuivre davantage l'étude de ce projet de loi.

(Le rapport est imprimé en appendice aux Procès-verbaux du Sénat de ce jour aux pages 1516 à 1800.)

On invoque le Règlement au sujet du treizième rapport du Comité sénatorial permanent des banques et du commerce.